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Abstract (en)
The safety valve (1) assembly, for a container, has an air inflow (2) and an air bleed (3) unit integrated into a valve housing (4), as a threaded plug.
In the event of an under pressure within the container when liquid is extracted, the valve membrane (11) opens at the air inflow unit. The safety valve
(1) assembly, for a container, has an air inflow (2) and an air bleed (3) unit integrated into a valve housing (4), as a threaded plug. In the event of an
under pressure within the container when liquid is extracted, the valve membrane opens at the air inflow (2) to allow air to flow in (a) to the interior
of the container. The stiffness of the valve plate (45) at the air bleed (3) is selected to allow an over pressure to develop within the container such as
of 80 mbar, which stabilizes the container. If the pressure level increases further, the valve plate (45) opens to allow air or gas to flow out (b) of the
container through the safety valve (1).

Abstract (de)
Das Sicherheitsventil (1), das beispielsweise bei dem Kunststoff-Innenbehälter eines Palettenbehälters zum Transport und zur Lagerung von
Flüssigkeiten eingesetzt wird, besteht aus einer Belüftungseinheit (2) und einer Entlüftungseinheit (3), die in ein als Gewindestopfen ausgebildetes
Ventilgehäuse (4) integriert sind. Bei Auftreten eines Unterdrucks in dem Innenbehälter des Palettenbehälters bei der Entnahme von Flüssigkeit
öffnet die Ventilmembran (11) der Belüftungseinheit (2), so daß Luft über das Sicherheitsventil (1) in Pfeilrichtung a in den Behälter einströmen
kann. Die Steifigkeit des Ventiltellers (45) der Entlüftungseinheit (3) des Sicherheitsventils (1) ist derart bemessen, daß sich in dem Innenbehälter
ein Überdruck von beispielsweise 80 mbar aufbauen kann, durch den der Behälter stabilisiert wird. Bei Überschreiten des Überdruckgrenzwertes im
Behälter öffnet sich der Ventilteller (45), so daß Luft oder Gas in Pfeilrichtung b durch das Sicherheitsventil (1) aus dem Behälter ausströmen kann.
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